

Biotherapeutic Drainage™ Liver & Kidney/ Foie et reins

UNDA numbered compounds

Biotherapeutic Drainage™
A therapeutic approach encouraging physiological function of the emunctories. It facilitates the emunctories through deep intra and extracellular elimination while respecting natural physiology.

Liver & Kidney
For liver and kidney, the body's core detoxifying and waste filtration system, Biotherapeutic Drainage™ Liver and Kidney can help to begin the rebalancing of the body's natural process of eliminating toxins.

Package includes:

- UNDA Numbered Compound 1
- UNDA Numbered Compound 20
- UNDA Numbered Compound 243

PLUS

- GENESTRA BRANDS Phyto-gen: Black Currant Bud

Recommended Dose: Adults and Children (over 12 years): From each bottle, take 5 drops three times daily, or as recommended by your healthcare practitioner. See individual product packages for risk and ingredient information.

Quality Assurance: Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

UNDA numbered compounds

Biotherapeutic Drainage™ MC
Approche thérapeutique favorisant la fonction physiologique des émonctoires. Stimule les émonctoires pour une élimination intra et extracellulaire en profondeur tout en respectant la physiologie naturelle.

Foie et reins
Biotherapeutic Drainage™ foie et rein aide le foie et les reins, qui forment le principal système de détoxicification et de filtration des déchets de l'organisme à rééquilibrer le processus d'élimination naturel des toxines de l'organisme.

Contenu de l'emballage :

- UNDA Numbered Compound 1
- UNDA Numbered Compound 20
- UNDA Numbered Compound 243

PLUS

- GENESTRA BRANDS Phyto-gen: Black Currant Bud (cassis)

Posologie : Adults et enfants (de plus de 12 ans) : Prendre 5 gouttes de chaque flacon, trois fois par jour, ou selon l'avis de votre praticien. Se reporter aux emballages des produits individuels pour de l'information sur les risques et les ingrédients.

Qualité assurée : Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.

UNDA numbered compounds

Biotherapeutic Drainage™ MC
PROGRAMME SIMPLE ET EFFICACE
3 SEMAINES

Foie et reins
Stimule les émonctoires pour une élimination intra et extracellulaire en profondeur tout en respectant la physiologie naturelle

Contenu de l'emballage :

- UNDA 1 DIN-HM 80016954
- UNDA 20 DIN-HM 80006198
- UNDA 243 DIN-HM 02233242
- Black Currant Bud (cassis) NPN 80025235

PLUS
15 ml de Phyto-gen

SEROYAL
Seroyl International
450 Elegan Drive, RR 1, Kitchener, ON N2C 0L8
Barcode location: 88319640010
V20